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SKUPŠTINA / ASSEMBLEA
Odbor za gospodarstvo i turizam
Comitato per l’economia e il turismo
KLASA/CLASSE: 024-01/24-07/15
URBROJ/N:PROT: 2163-01/15-24-2
Pazin, 11. ožujka 2024.

ZAPISNIK

sa 11. sjednice Odbora za gospodarstvo i turizam Skupštine Istarske županije održane 
dana 11. ožujka 2024. godine s početkom u 08,00 sati putem online – video konferencije.

Sjednici prisustvuju: predsjednik dr.sc. Mario Bratulić, Valter Drandić, Renato Kalac, mr.sc. 
Robert Velenik i Ivica Mikulčić.

Sjednicu otvara predsjednik Odbora za gospodarstvo i turizam Mario Bratulić, svih pozdravlja, 
konstatira kvorum i predlaže slijedeći dnevni red:

DNEVNI RED

1. Prijedlog Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru za gospodarsko 
korištenje morske površine za uzgoj školjaka na području Raškog zaljeva (broj 
1/2024)

2. Prijedlog Obavijesti o posebnoj upotrebi i gradnji na pomorskom dobru na dijelu 
k.č.br. 1765 k.o. Vrsar,

3. Prijedlog Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru za 
gospodarsko korištenje pomorskog dobra na dijelu k.č. br. 2746, 2748 i 2749 k.o. 
Poreč, 

4. Prijedlog Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru za 
gospodarsko korištenje pomorskog dobra na dijelu k.č. br. 3960 k.o. Umag, 

5. Prijedlog Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru za 
gospodarsko korištenje morske površine za uzgoj školjaka na području Limskog 
zaljeva, 

6. Razno.

Jednoglasno se usvaja predloženi dnevni red.

Ad.-1.
Prijedlog Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru za gospodarsko 

korištenje morske površine za uzgoj školjaka na području Raškog zaljeva
Dr.sc. Mirko Radolović ukratko obrazlaže predmetnu točku. Temeljem Obavijesti koju je 
Skupština donijela, a objavljena je u Elektroničkom oglasniku 27. listopada 2023. godine, 
prijavio se jedan prijavitelj. Povjerenstvo je pregledalo svu dokumentaciju i utvrdilo da je ista 
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uredna. Koncesija se dodjeljuje na 20 godina, kapacitet je 70.000 m2 . Iznos koncesije je 
3.500€ godišnje plus 0,20% od ukupnih prihoda.
Bez rasprave, Odbor jednoglasno donosi sljedeći

ZAKLJUČAK
Podržava se Prijedlog Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru za gospodarsko 
korištenje morske površine za uzgoj školjaka na području Raškog zaljeva, te se predlaže 
Skupštini Istarske županije da istu usvoji u predloženom tekstu.

Ad.-2
Prijedlog Odluke o posebnoj upotrebi i gradnji na pomorskom dobru na dijelu k.č.br. 

1765 k.o. Vrsar

Dr.sc. Mirko Radolović ukratko obrazlaže predmetnu točku. U ovom predmetu je primijenjena 
stara Uredba, jer nova, nakon izmjene zakona, nije donijeta. Ovom se odlukom daje posebna 
upotreba Hrvatskim vodama na pomorskom dobu radi poduzimanja zahvata u prostoru 
infrastrukturne namjene vodo gospodarskog sustava, za sabirni kanal vanjskih i površinskih 
voda za Vrsar. Radi se o 44m2 i naknadi od 29,4 € godišnje.
Bez rasprave, Odbor jednoglasno donosi sljedeći

ZAKLJUČAK
Podržava se Odluka o posebnoj upotrebi i gradnji na pomorskom dobru na dijelu k.č.br. 1765 
k.o. Vrsar, te se predlaže Skupštini Istarske županije da istu usvoji u predloženom tekstu.

Ad.-3.
Prijedlog Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru za 

gospodarsko korištenje pomorskog dobra na dijelu k.č. br. 2746, 2748 i 2749 k.o. 
Poreč

Dr.sc. Mirko Radolović se ukratko osvrće na sve tri obavijesti. Sukladno Planu davanja 
koncesije predložene su tri obavijesti o davanju koncesije. Za Poreč je to koncesija za uređenu 
obalu s aquaganom u Špadićima. Koncesija se daje na 10 godina, 1.800€ godišnje plus 4% 
prihoda. Izmjenama Zakona došlo je do promjene oko raspodjele sredstava, Županiji pripada 
40%, a gradu ili općini na čijem području se izdaje koncesija 30% i državi preostalih 30%.
Sljedeća Obavijest odnosi se na Zambratiju u Umagu gdje se koncesija također daje na 10 
godina, na 4.770 m2 sa početnih 2€ po m2 plus 3% prihoda, što ukupno iznosi cca 205.000€. 
Posljednja obavijest odnosi se na Limski zaljev, gdje se predviđaju 4 polja na 174.468 m2 

morske površine, na 20 godina s ukupnim iznosom od 3.837.420€. Početna cijena je 0,05 
€/m2 te 0,20 % prihoda od djelatnosti.

Bez rasprave, Odbor JEDNOGLASNO donosi

ZAKLJUČAK

Podržava se prijedlog Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru za 
gospodarsko korištenje pomorskog dobra na dijelu k.č. br. 2746, 2748 i 2749 k.o. Poreč, te se 
upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-3.
Prijedlog Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru za 

gospodarsko korištenje pomorskog dobra na dijelu k.č. br. 3960 k.o. Umag

Bez rasprave, Odbor JEDNOGLASNO donosi
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ZAKLJUČAK

Podržava se prijedlog Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru za 
gospodarsko korištenje pomorskog dobra na dijelu k.č. br. 3960 k.o. Umag, te se upućuje 
Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-4.
Prijedlog Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru za 

gospodarsko korištenje morske površine za uzgoj školjaka na području Limskog 
zaljeva

Bez rasprave, Odbor JEDNOGLASNO donosi

ZAKLJUČAK
Podržava se prijedlog Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru za 
gospodarsko korištenje morske površine za uzgoj školjaka na području Limskog kanala, te se 
upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-5.
Razno

Mr.sc. Rober Velenik ukazuje na problem o kojem je već razgovarao s pročelnikom 
Radolovićem a odnosi se na aquagan na Gradskom kupalištu u Poreču koji je napušten i 
zbog estetskih, ali i sigurnosnih razloga treba ga čim prije ukloniti.

Dr.sc. Mirko Radolović navodi da je upoznat s problemom, da se više puta razgovaralo s 
nadležnima u gradu Poreču, da je činjenica da u ugovoru nije bila odredba o uklanjanju 
aquagana, ali da je i dalje mišljenja da je Grad nadležan za njegovo uklanjanje. Pokušat će 
ponovno razgovarati o tom problemu s gradskim službama.

Sjednica je zaključena u 08,30 sati.

Zapisnik napisala:
Melita Ferenčić

Predsjednik Odbora

Mario Bratulić


